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Z A P I S N I K  

Sa 2.  proširenog Kabineta Guvernera D - 126 Hrvatska koja se održala u subotu 13. STUDENOG 2021. godine u 

toplicama Sveti Martin, Izvorska 3, 40313 Sveti Martin na Muri s početkom u 11 sati. 

Poštujudi epidemiološke uvjete uzrokovane  Covid -19 pandemijom  Sjednici PKG  u toplicama Sveti Martin bilo je  

nazočno 25  članova, putem zoom platforme na sjednici je sudjelovalo 23  člana  te je Kabinet  imao potreban 

kvorum za odlučivanje. 

Ostali članovi PKG su se ispričali za svoju odsutnost na sjednici. Sjednici je predsjedalo radno predsjedništvo u 

sastavu DG Jozo Berečid koji je i vodio sjednicu, 1.VG Alek Konid,  2.VG Milorad Stanid,RC Đurđa Protid, Predsjednik 

kluba domadina LC Zrinski Čakovec, Željko Palašek. 

Nakon intoniranja državne i himne Lionsa za sjednicu proširenog Kabineta predložen je slijededi 

DNEVNI RED: 

1.Otvaranje sjednice, pozdravne riječi  

2.Usvajanje Zapisnika sa 1.sjednice PKG u Đakovu  

3.Izvješda o događanjima i aktivnostima od  1. sjednice Proširenog kabineta u Đakovu – DG Jozo Berečid – 10 min 

4.Izvješde o nastupu delegacije D-126 na Europa forum 2021 u Solunu – 1.VDG Alek Konid  – 5 min 

5.Izvješde o priprema za Europa forum 2022 u Zagrebu – PDG Dražen Melčid – 10 min 

6.Kako unaprijediti rad D126 – 2.VDG Milorad Stanid 

7.Izvješde Rizničara – Marin Pajid, 5 min 

8.Izvješde tajnika – Zlatko Jankovid Miloš, 5 min 

9.Izvješda GAT – teama  

-  JADRANKA KATARINČID GMT koordinator – 5 min 

-  Robert Vulid GLT koordinator  - 5 min 

-  Vesna Boinovid-Grubid, GST koordinator –5 min 

-  SARA BERMANEC – KOO za LD 

-  KOO za LCIF- KOO za LCIF Željko Gucunski 5 min 
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-  KOO za PR Ilijana Palčec – 5 min 

10. Izvješde RC o stanju u klubovima i članstvu po Regijama – RC po 5 min 

11. Planovi i programi trajnih distriktualnih povjerenstava (predsjednici povjerenstava prisutni na sjednici) – svaki  3 

min (Poster mira,  Foto natječaj,  Gruntek) 

12. Plan i program rada Leo Distrikta u 2021/2022. godini  predsjednik Leo Distrikta IVAN ŠARID – 5 min 

13. Različito 

Nakon što je dnevni red  usvojen prešlo se na realizaciju pojedinih točki: 

AD 1. Pod ovom točkom sve nazočne pozdravili su Guverner Jozo Berečid, 1. VDG Alek Konid, RC Đurđa Protid, te 

predsjednik LC Zrinski Čakovec Željko Palašek, 

AD 2. Zapisnik s prve sjednice jednoglasno je usvojen 

AD 3. Guverner Jozo Berečid  -  izvijestio je  o aktivnostima od 1. sjednice Kabineta u Đakovu, osobnim  susretima  s 

lionsima u Sloveniji, susretima i radnim druženjima s klubovima tijekom organiziranih klupskih aktivnosti,  obljetnica, 

sastanaka Regija i klupskih sastanaka na koje je pozivan. Kao promotor distriktualnog projekta „Lions vinograd 

dobrote“ uručio je  domadinima poklon, guvernersku zastavicu i vino Lions Anima. 

AD 4. 1. VDG Alek Konid uz prigodne pozdrave izvijestio je nazočne o sudjelovanju hrvatske delegacije na LEF u 

Solunu. Dobro pripremljena hrvatska delegacija predstavila je Hrvatsku, Zagreb i LD-126 Hrvatska  kao domadina 

sljededeg LEF-a koja de se održati u Zagrebu u listopadu ove godine. Sukladno zaduženjima članovi delegacije aktivno 

su sudjelovali u radu Simpozija, na hrvatskom štandu predstavili su i promovirali  LEF Zagreb i distriktualne projekte 

čija je prepoznatljivost i humanitarna svrha polučila interes europskih lionsa koji su se uključili u projekte kupujudi 

kumstvo Lions vinograda dobrote, iskazanim interesom za dolazak na Lions regatu te podrškom eko akciji Čišdenje 

podmorja. Sudjelovanja na lions simpozijima i konferencijama međunarodnog sadržaja korisna su prigoda za 

dodatnu prezentaciju kvalitetnog rada LD -126 Hrvatska. 

AD 5. PDG Dražen Melčid  i Predsjednik Organizacijskog odbora LEF-a Zagreb uz pozdrav svima nazočnima izvijestio o 

pripremama organizacije Europa foruma 2022 Zagreb.  Tijekom boravka u Solunu naši dužnosnici LEF- a predstavili su 

Europskim dužnosnicima  do sada učinjeno: svečani, radni i turistički dio program Foruma i mjesta održavanja i 

provođenja programa. Radna grupa nakon povratka iz Soluna nastavlja intenzivno s pripremama Foruma. 

Kratko se osvrnuo na sadržaj radnog dijela Foruma koji podrazumijeva i do stotinjak sesija te veliko iskustvo direktora 

programa Foruma PDG Darka Duruvije čije veliko međunarodno lions iskustvo garantira kvalitetu provedbu 

programa. 

Aktivna je internet stranica Foruma, pripremljeno je sve za rane registracije sudionika, nastavljaju se pregovori i 

definiranje konačnih uvjeta suradnje s hotelima, i ugostiteljskim objektima, Gradom Zagrebom, potencijalnim 

sponzorima i donatorima. Članovi Kabineta na čelu s Guvernerom pripremaju se za dolazak evropskih lions LEF 

dužnosnika u Zagreb, predviđeni radni obilazak i druženje u Zagrebu je od 18. do 20. veljače 2022. 

Bududi da je Forum sadržajno i organizacijski ozbiljan projekt apelira se na aktivno sudjelovanje u organizaciji što 

vedeg broja lions članova i klubova. 

AD 6. 2. VDG Milorad Stanid nakon pozdravne riječi upoznao je nazočne s mogudnostima unapređenja rada D- 126 

Hrvatska.  Rasprava započeta na Vijedu Guvernera i Vijedu za strategiju temelji se na: 
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1.  usklađivanju sa strategijom LCI-a ažuriranoj tijekom Lions Europa Foruma održanog tijekom listopada 2021. 

godine u Solunu, u Grčkoj, i 

2.  usklađivanjem sa strategijom D-126 Hrvatska važedom za naš distrikt za razdoblje od 2018.-2023. godine. 

 Ad1. Ažurirani LCI Strateški plan fokusira se na četiri glavna pitanja i to:  korišteni  pripremljeni materijali Milodara 

Stanida 

- od članstva se očekuje da se koristi ponuđenim  digitalnim alatima ( My lion …itd ) u svim segmentima rada, 

prijedlog je da se imenuje distriktualno povjerenstvo za informiranje i edukaciju i povjerenici za isto u svim 

klubovima.  

- Glavno mjesto služenja su lions klubovi, glavni nosioci aktivnosti članovi. ZC trebaju preuzeti koordinaciju 

svojih klubova i informirati  Kabinet i RC . 

- U LCI Strateškom planu spaja se LCI i LCIF u jedinstveni brend i mrežno se organiziraju. Jača se fondacija 

financijski, personalno i organizacijski. U svakom klubu treba imenovati povjerenika za LCIF, obično je to bivši 

predsjednik kluba. Prijedlog je  iz svake financijske akcije, u skladu sa zakonom o humanitarnom djelovanju, 

izdojiti i uplatiti  10% sredstva u LCIF. 

- LCI Strateški plan osnažuje nove oblike služenja kao periodično volontiranje ili volontiranje u konkretnoj akciji 

te potiče osnivanje specijalističkih klubova i ogranaka.  

Ad2. USKLAĐENJE   SA   STRATEGIJOM   D-126   HRVATSKA 

1. O fokusu na klubove: Ako je klub temeljni oblik našeg djelovanja i ako je fokus našeg rada na klubovima, sukladno 

LCI Strateškom planu, onda to treba odražavati i tijek naših sjednica (kabinet traje 2 sata, to je 120 minuta, a mi za 

klubove izdvajamo 4 x 3-5 min = 12-20 minuta ili 10-16% ukupnog vremena !! ???). 

Zvuči grubo, ali možda zajedno uspijemo sagledati i zaključimo da našu, distriktualnu petogodišnju, Strategiju u 

osnovnom elementu, rastu članstva, ne ostvarujemo. 

Imali smo 1250 članova 2018. godine, sada imamo manje od 1200 članova, a cilj je bio dostidi 1500 članova do 2023., 

odnosno svake godine 50 više. Mi smo danas u minusu u odnosu na vrijeme usvajanja petogodišnje strategije!?  

Korona pandemija ne može biti opravdanje jer smo u Distriktu prije korone smanjili broj članova s 1600 na 1250. 

Trebamo promijeniti neke uobičajene poglede na naš rad i neke ustaljene navike našeg rada jer evidentno ako 

nastavimo raditi na isti način, sigurno nedemo postidi bolje rezultate. Istovremeno hvaledi naše distriktualne akcije 

možemo zaključiti da one nisu fokus LCI Strateškog plana LCI-a niti Strategije D-126 od 2018. do 2023. godine. 

Na regati npr. sudjeluje 53 posade, od toga 20 naših klubova. To je definitivno malo naših klubova (1/3), ali je 

definitivno puno sudionika iz EU i svijeta i to treba zadržati.  

Ali u kontekstu fokusa na klubove??? Stalno trebamo preispitivati i tražiti odgovor na pitanje: „Što naši klubovi i 

članovi imaju od konkretne akcije (u ovom slučaju regate)? Sudjeluju li u akciji? Predstavlja li im akcija zadovoljstvo? 

Imaju li klubovi ili članovi tom akcijom ostvarenu funkciju služenja direktno potrebitima ili indirektno kroz financijsku 

korist našim klubovima ili Udruzi?“ 

Regata je super akcija po kojoj smo prepoznatljivi u Europi i cijelom svijetu. Vjerojatno smo zahvaljujudi njoj odnosno 

sudionicima iz EU i Svijeta prikupili veliku materijalnu pomod tijekom potresa na Banovini. No možda je ona, kao i 

druge distriktualne akcije, za posebnu tematsku sjednicu Kabineta ili tematsku sjednicu Kabineta proširenu 
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povjerenstvima za distriktualne akcije, bez predsjednika i tajnika LC,  možda kao do sada za proširene sjednice 

Kabineta Distrikta, ali za izvještaj, minutažom koja je podređena minutaži fokusiranoj na klubove.  

S vinogradom dobrote je slično. 

Sveukupnom analizom dnevnih redova kabineta proizlazi da izvješdujemo kabinet o kabinetskim aktivnostima, a LCI 

Strateški plan i Strategija D-126 Hrvatska potencira klubove i članove, ne distriktualne aktivnosti ni aktivnosti naših 

povjerenstava kojih, usput rečeno, ima previše pa se zamagljuje fokus članski, klupski i distriktualni. 

U neformalnim razgovorima zna se čuti od nas iz Foruma kako naši klubovi smanjuju aktivnost, a članovi napuštaju 

Organizaciju. Možda je istina obrnuta; možda su forumi smanjili fokus na klubove i njihove aktivnosti pa je pravo 

pitanje tko zapravo napušta Organizaciju. Članstvo i klubovi ili forum? 

2.  O   našim  konvencijama. a) LCI Statut u strukturi svoje članarine ima 3 elementa: članarina po svakom članu 

16,825 USD polugodišnje,  za financiranje konvencije 0,25 USD polugodišnja taksa, za izdavačku djelatnost 4,75 USD 

cjelogodišnji iznos 

b) U statutu Slovenskog Distrikta je isto kao i u LCI:   imaju posebno iznos za članarinu, posebno dodatak namjenski 

za izdavačku djelatnost, posebno dodatak namjenski za konvenciju. 

c) Naš Distrikt D-126 Hrvatska glede članarine ima 2 stavka u čl.17 kaže: Članovi distrikta dužni su pladati članarinu. 

Odluku o visini članarine donosi Konvencija. 

Kakva je i što je to taksa za konvenciju? A što je taksa za izdavačku djelatnost? To je za troškove održavanja 3 dana 

konvencije te za Lions časopis i Direktorij. 

a) O konvencijama: Radi se o konvenciji na kojoj se okupe svi predsjednici i svi tajnici iz svih klubova i to budude Lions 

godine, barem to je cilj. Provodi se dvodnevna edukacija i druženje, a konvencija je tredi dan. Stvara se kemija među 

dužnosnicima predstojede i zajedničke godine kao vrlo važna pretpostavka uspješnog rada. Svi se fokusiraju na 

program nadolazedeg guvernera. Ne slave se godišnjice klubova na konvenciji niti se prilagođavajudi godišnjicama 

određuje raspored sjednice, a što je kod nas redovan slučaj koji uvijek i baš uvijek ograničava raspravu na Konvenciji 

jer „moramo na svečani ručak/večeru ili obilazak gdje nas čekaju domadini, a  onda tek tredi dan se održava 

Konvencija na kojoj su prisutni predsjednici, tajnici i delegati klubova i podnosi se izvješde te dodjeljuju priznanja i 

slično. Cijelu trodnevnu konvenciju (instrukcije i samu sjednicu Konvencije) priprema nadolazedi guverner sa svojim 

timom i ona je prije svega programska, dakle o tome što de se raditi, a ne izvještajna o tome što se je radilo. 

Sjetite se naših zadnjih konvencija. Novi guverner Duruvija Darko i Jozo Berečid nisu ni  stigli izložiti svoj program, a 

mi smo svi umorni od izvještavanja i pri tome, edukacija je usputna stvar i za ograničeni krug ljudi.  

150.000,00 kn je otprilike trošak Konvencije. LCI i Slovenci to podmiruju iz strogo namjenske takse koja je ugrađena 

na članarinu. 

Ovaj trošak možda možemo namiriti iz povedanja članarine. Pri tome imamo odgovor na pitanje što članovi ili klub 

dobije s tim povedanjem jer Predsjednik i tajnik svakog kluba budu pozvani na konvenciju i svi  de članovi iz klubova ili 

vedina njih, s obzirom na našu jednogodišnju rotaciju, jednom biti pozvani na edukaciju i konvenciju. Dakle, pladaju 

za sebe, svoju edukaciju i svoje sudjelovanje na Konvenciji kada budu obnašali funkciju predsjednika ili tajnika. 

Za razliku od kompliciranog odgovora na pitanje što naši članovi imaju od organizacije LEF u Zagrebu. (U ovom 

kontekstu i kao organizatori LEF-a u Zagrebu, moramo nadi praktičan i prihvatljiv odgovor za naše članstvo. Na 

primjer prisustvo na svim sjednicama LEF-a uz simboličnu kotizaciju )    

Opet, ne prigovaram organizaciji LEF ved istražujem zašto članstvu nije prihvatljivo financiranje LEF. 
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Sada je godišnja članarina prema Distriktu 200,00 kn i povedanje na 300,00 kn  praktično znači 8,33 kn mjesečno 

povedanje (100,00 kn : 12 mjeseci = 8,33 kn mjesečno), ali i osiguranje vedeg dijela sredstava za konvenciju (1.200 

članova x 100,00 kn = 120.000,00 kn). Razlika do punog iznosa potrebnog novca za trodnevnu konvenciju može biti 

participacija sudionika trodnevne konvencije. 

Alternativa 1 povedanju članarine je prikupljanje sponzorskih sredstava. Ne vidim razloga zašto se i time ne bismo 

bavili jer 150.000,00 kn doista mislim da nije problem skupiti od naših članova, istaknutih gospodarstvenika koji 

ionako do 2% svog ukupnog prihoda najčešde i godišnje izdvajaju za pomod raznim udrugama, pa vjerojatno i prema 

svojim Lions klubovima i našem Distriktu. Vedina to, dakle, i čini, ali ovo bi bilo namjenski i unaprijed planirano za 

trodnevnu Konvenciju. Sponzorima možemo osigurati zahvalu - priznanje M.J. jer su takva pravila LCI-a i popuniti 

nedostajuda sredstva za trodnevnu konvenciju. 

Alternativa 2 povedanju članarine može biti i izdvajanje djela sredstava iz regate „Jedrima protiv droge“ ili drugih 

distriktualnih akcija. 

Ta i mi smo udruga čiji je jedan od fokusa djelovanja borba protiv ovisnosti svih vrsta pa i protiv droga. Ne bi trebalo 

biti strano da organizacijom regate i sami sebe doniramo u svrhu borbe protiv ovisnosti o drogama, a kao oblik 

sponzoriranja naše Konvencije iz koje ta distriktualna akcija potiče i koju distrikt provodi. 

Posebno je pitanje da li cijelu regatu ili Vinograd dobrote ili nešto trede treba organizirati na način da naši aktivisti 

rade, naše ime koriste i slave, a da se ni 10% od ukupnog prometa ili barem od razlike prihoda i rashoda ne zadržava 

kao izvanredni prihod distrikta namjenski za distriktualne ili bilo koje druge naše aktivnosti. Time otvaram pitanje 

gospodarske djelatnosti udruge, ali ako je ukupno prihod regate 700.000,00 kuna i ako moramo imati obračun i sve u 

vezi s tim glede regate? 

Ne vidim razloga zašto ne bi ciljanih 10% prihoda bilo namjenski za npr. edukaciju naših članova, a kako bi nakon 

edukacije naš sveukupni rad i angažman pa i organizacija regate bila bolja, a sudionici još brojniji. Možda bi jedna 

petina prihoda (za raspodjelu udrugama koje djeluju protiv ovisnosti) mogla idi tradicionalno za Udrugu u Splitu, a 

četiri petine za udrugu Savez Lions Klubova Hrvatske namjenski za edukaciju na trodnevnoj konvenciji ili neovisno od 

toga. 

b) Glede Lions časopisa i direktorija. 

Nakon što smo uveli novi elektronski alat  Lions Aktivnosti na našoj Facebook stranici na kojoj se svakodnevno 

upisuju akcije klubova i Kalendar aktivnosti na kojem se svakodnevno najavljuju budude aktivnosti klubova i distrikta 

Lions časopis se smatra prevaziđenim i nepotrebnim i to kako sadržajem tako i suštinski. (Treba provesti potrebnu 

edukaciju korištenja IT alatima.) 

Nakon uvođenja elektroničkog alata Lions HR, a koji sadrži podatke o svim članovima i klubovima te druge zanimljive 

podatke i Direktorij postaje luksuz. Koristimo se Lions HR-om kao dnevno ažuriranim Direktorijem koji sadrži sve 

podatke kao i štampani Direktorij (provedimo potrebnu edukaciju korištenja IT alatima) 

ZAKLJUČNO: 

1.  Fokus distrikta odnosno kabineta treba biti na klubovima.  

2.  U klubu fokus treba da je na članstvu jer bez članstva nema ni služenja.  

3.  Fokus je i na zadovoljstvu članstva jer bez zadovoljstva nema ničega (zadovoljstvo članstva istražujemo na nivou 

kluba uz pomod alata o kojima učimo na edukacijama, ali ne istražujemo to isto zadovoljstvo na nivou distrikta). 
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4.  Naša strategija se ne ostvaruje i moramo mijenjati metode ili de tendencije ostati iste, a to je na današnji dan 

stagnacija članstva i stagnacija rada klubova te slaba vidljivost klubova i članova pojedinaca. 

5.Istovremeno ni ne pomišljam da smanjujemo dosegnute nivoe i standarde distriktualnih aktivnosti, ali ne možemo 

ih ni proširivati bez revitalizacije klubova i članstva te unaprijed osiguranih sredstava i klubova nosioca. 

AD 7. Rizničar Marin Pajid- izvijestio je planiranim i ostvarenim prihodima i rashodima po žiro računu zaključno s 31. 

listopadom 2021. godine. Promet je rezultat aktivnosti Distrikta, a prema prihvadenom planu aktivnosti. Kako su 

članarine osnovni prihod neprofitnih organizacija potrebno je ponovno naglasiti o važnosti pravovremenih pladanja 

članarina na razini klubova, Distrikta i LCI-a. Komunicirati klubovima potrebu redovitog pladanja članarine i poslati 

poruku klubovima da su dužni podmiriti članarine iz prošlih Lions godina. Apelira se na Povjerenstvo za Banovinu da 

se do kraja realiziraju sredstva upladena s razine evropskih distrikata a za svrhu pomodi stradalima u potresu. 

AD 8: Izvješde Tajnika za  razdoblje između dviju sjednica: 

Priprema Sjednice kabineta u Đakovu  i akcije Vinograd dobrote, nazočilo je 65 Lionsa iz cijele Hrvatske, pripreme za 

2. Sjednicu kabineta u Svetom Martinu na Muri, pripreme za izbor 2. VDG u regiji Jug. Priprema i sudjelovanje u 

organizaciji Distriktuialnih i klupskih aktivnosti;  Jedrima protiv droge, Poster mira, Maslinik dobrote, More, LEF 

Solun,   završetak tiskanja i distribucije Direktorija svim klubovima, završna realizacija opremanja škola,  bolnice i 

kudica  na Banovini, priprema Leo godine, izrada analize stanja po klubovima, priprema i sudjelovanje na zoom 

sastancima klubova i regija, administriranje lions stranice i drugi administrativni poslovi vezani uz poslovanje klubova 

i Distrikta. 

AD 9. Izvješda GAT teama: prisutni članovi GAT teama: Jadranka Katarinčid, GMT koordinator, Vesna Boinovid-  

Grubid GST koordinator, Ilijana Palčec, PR koordinator,  informirali su nazočne o učinjenom i planovima rada za 

budude razdoblje: 

GMT Jadranka Katarinčid-  izvijestila je o održavanju  1. sjednica GMT  29.10.2021. putem Zoom-a te dogovorenim 
ciljevima: način provođenja zadataka i Plana rada GMT za 2021/22,  i izvješde za sjednicu Kabineta. 
Stanje u klubovima  prema MyLCI: 
Od 60 registriranih klubova D-126 njih 32 nisu  predala Membership za 10/2021,  Lions godina počela je s 1.233 
člana, do 10/21 otišlo 39 a došla 2 nova člana. 
Otišli: Dubrovnik-Libertas 14, Hvar 8, Zagreb 4, Zg-Zrinjevac 4, Bjelovar, Varaždin-Milenium  i Poreč po 2 te Opatija, 
Osijek-Mursa i Split po 1član. 
Sa 10/21 D-126 broji 1.194 člana.  
GMT team zaključio je: 

- Formirati GMT timove po Regijama i  po Zonama i održati  radionice „TREBAMO TE“. 
- Sazvati 2. Sjednicu GMT D-126 na temu priprema radionica „TREBAMO TE“ 
- Inicirati tematsku sjenicu o rezultatima Strategije GMT D-126 i stanju u klubovima. Prema Strategiji u D-126 

Hrvatska trebali bi  imati bar 1.400 članova. Procjenjuje se da je 10-tak klubova na granici opstanka.  
 

GST Vesna Boinovid Grubid-  U uvjetima  pandemije, koji  se pogoršavaju  i time ograničavaju djelovanja mnogih u 

području služenja, što  ima  utjecaj ne samo  na vrstu  akacija služenja nego i na učestalost u aktivnostima služenja i 

okupljanja Lionsa, primorani smo okrenuti se akcijama koje se realiziraju na otvorenom ili su pak virtualne. Unatoč 

svemu, od planiranih akcija  uspješno smo realizirali Distriktualnu akciju Vinograd dobrote, slijede nam naše 

tradicionalne akcije GRAND PRIX, Regata Jedrima protiv droge, te Poster mira.  Akcija Poster mira, s temom 

2021./2022. godine "Svi smo povezani” pozvala je djecu na    vizualno izražavanje   vizije međusobne povezanosti 

svih ljudi.   Bio je to odgovor  djece izazovu globalne pandemije i slavljenje međusobne povezanosti u lokalnoj 

zajednici i globalno. 
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Na području ekologije razvija se akcija  koja nije još postala DISTRIKTUALNOM ali je ved u startu započela kao 

međunarodna -  akcija MORE. Akcija je   realizirana u Šibenskom arhipelagu u organizaciji LC Šibenik, LC Luce, LC 

Lenuci i LC Domžale iz Slovenije.  Akcija je polučila rezultat koji su kao briga o okolišu i  borbi protiv mikroplastike 

prepoznati i na Europa forumu u THESALONIKI, slijedom čega  smo dobili  poziv za uključivanje u WASH – 

organizirano djelovanje nekoliko Lions Distrikta  iz EU okupljenih oko projekata na području ekologije.  Akciju eko 

ronjenja i čišdenja  podmorja promišljamo  dalje razvijati u smjeru međunarodne akcije.  Pred nama je Lions Europa 

Forum, Zagreb 2022 za kojeg treba pripremiti humanitarnu akciju FORUMA  pa se otvara kao poziv  na promišljanje o 

idejama. Neke ideje se ved promišljaju na području ekologije   i pomodi djeci u problemima s razvojem. I dalje je 

prisutan problem prijave ne samo planiranih akcija nego i realiziranih akcija kako  na www LIONS hr tako i LCI, na 

čemu moramo više poraditi. Također zbog neizvjesnosti trajanja mjera  prijedlog je klubovima usmjerenost  prema 

akcijama koje se u ovim uvjetima pandemije mogu realizirati kako iste ne   morali otkazivati. 

 Zaključno, unatoč otežanom djelovanju,  klubovi su  dalje, unatoč pandemiji  ostali aktivni u služenju. Doprinos 

sveukupnoj vizibilnosti  Lionsa i  aktivnostima služenja  dala su i  formirana Distriktualna povjerenstva.   

PR koordinator Ilijana Palčec, izvijestila je nazočne da je LCI Odjel za marketing temeljem prijave na natječaj odobrio  

PR Grant D- 126 Hrvatska za promotivne aktivnosti prijavljenih distriktualnih projekata  i Distrikta za fiskalnu lions 

godinu 2021/2022. Odobren je  Grant u max iznosu od 5000 USD.  Sukladno planiranim aktivnostima i uz pomod 

odabrane profesionalne agencije, korištenjem medija mix kanala, nastaviti de se promoviranje  rada lions 

organizacije i klubova. 

Ostali koordinatori nisu bili prisutni. 

Ad 10. Nazočne predsjednice regija Zapad, Istok i Sjever; Sandra Jagodin, Irella Bogut te Đurđica Protid   izvijestile 

su  o stanju u Regijama: 

- Sandra Jagodin: Regija Zapad nastavila je  trend izvrsnosti u aktivnostima služenja i druženja od početka 

Lions godine 2021-22. Tim Predsjedavajude Regije i 3 Zonca pružaju maksimalnu podršku klubovima i 
pomod svima onima koji su iskazali želju i spremnost na suradnju (u ovoj godini je to 9 klubova od 11- 2 

kluba ne sudjeluju u radu Regije). Prema parametrima Kluba izvrsnosti, ovih 9 aktivnih klubova redovito 
prijavljuju MMR i izvještavaju o svojim akcijama kroz Activity Report, pladaju obveze prema LCI i Distr iktu, 
rade na animaciji novih članova, odazivaju se na susrete Regije i nesebično dijele svoja iskustva.  Prema 
ciljanim područjima služenja LCI u svih 5 područja humanitarnih aktivnosti  ostvareni su rezultati (vid, 

hrana, dijabetes, okoliš, karcinom kod d jece). Upuduje čestitke na rezultatima svih 9 aktivnih klubova koji 
usprkos i unatoč situaciji nalaze kreativna rješenja kako služiti i pomodi svojoj lokalnoj zajednici. Na 
osnovu dosadašnjeg rada Regije Zapad zaključ ila je  - samo redovitim ulaganjem u usmjereno educiranje 
članova i primjenom iskustava u praksi, stvara ju se  temelji za zadovoljnog člana, a time i privlačenje novih 
kandidata u našu organizaciju. 

- Irella Bogut: Klubovi Regije  Istok organiziraju pojedinačne i zajedničke humanitarne aktivnosti, 
pripremaju  zajedničku božidnu akciji za SOS Dječje selo u Ladimirevcima, pripremljen je i proveden 
natječaj za Poster Mira, u pripremi je izložba nagrađenih radova u Vukovaru. Članstvo u klubovima 

relativno stabilno, na ukupnoj razini varira u plusu i li minusu za nekoliko članova. 

- Đurđa Protid: Svi klubovi regije Sjever kontinuirano u živo ili putem zooma održavaju sastanke i provode 
humanitarne aktivnosti. Zajedno sa zoncima planiraju se aktivnosti radi povedanja članstva. Aktivno se 

planiraju susreti i sastanci vezani uz osnivanje novih klubova u Ogulinu i Karlovcu. Neki od  klubova u 
narednom razdoblju planiraju primanje novih članova ( Grič, Lenuci ). Klubovi putem svoj ih članova 
aktivno sudjeluju u radu distriktualnih  povjerenstava ( New Voices, Vinograd dobrote, Poster mira…,) i  
doprinose vidljivosti lions organizacije. 
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Ad. 11. Kratka izvješda iznijeli su  predsjednici povjerenstva Postera mira, Foto natječaja, predstavljen je 
projekt virtualnih vrtova Gruntek.   

- Dajana Gašo- Sokač, predsjednica povjerenstva Postera mira izvijestila je o proveden natječaju. Proglašenje 
je organizirano putem zooma, ukupno su pristigla 134 rada iz 22. osnovne škole iz svih dijelova Hrvatske. 
Natječaj su sponzorirali LC klubovi: LC Buga,  LC Đakovo,  LC Korzo,  LC Meridijan,  LC Mursa,   LC Salona,  
LC Valpovo-Belišde, Zagreb LC Zrinjevac. Dodijeljene su četiri nagrade za prvo, drugo, trede mjesto te 
posebna četvrta nagrada za učeničke radove koji su pristigli iz Centra za odgoj i obrazovanje Vinko Bek. 

Izložba  radova otvorit de se  u Vukovaru u Osnovnoj školi Nikole Andrida. 

- Grgo Petrov - predstavio je projekt Gruntek kojeg su pokrenuli mladi entuzijasti i stručnjaci iz raznih 

područja, udružili su se kako bi osmislili inovativno rješenje ( digitalni vrtovi )  za sve one koji žele imati 

vlastiti eko vrt te mjesto za odmor i opuštanje. Sve u svrhu zdrave bududnosti. Briga o vrtovima prepuštena 

je timu vrhunskog tehnologa i radišnih poljoprivrednika koji se svakodnevno brinu o boljitku vrtova i povrda 

koje nastaje. Gruntek je tako postao mjesto spajanja urbanog življenja i povratka prirodi kao izvoru zdravlja i 

srede. Sve informacije o projektu na www.mojgruntek.hr. 

Ad 12. Kratka zahvala Guvernera svim sudionicima na dolasku i uključivanju u rad Kabineta, a posebno domadinima 

na trudu u organizaciji radnog i off programa Kabineta. 

Sjednica je završena u 13:35 sati.  

 

 

Zapisničar:                      DG Jozo Berečid v.r. 

Ilijana Palčec,  

PR koordinator D-126 

 

http://www.mojgruntek.hr/

